
Komisia finančná a pre správu majetku pri Obecnom zastupiteľstve obce Dubová. 
 

Zápisnica z rokovania komisie dňa 14.3.2023 
 
Prítomní: elektronicky všetci členovia komisie  
Miesto a čas:  elektronicky prostredníctvom e-mailu 
Rokovanie viedol predseda komisie Jozefína Žáková 
 
Predsedajúci  

Predložil členom komisie elektronickv  materiály na rokovanie: 
o záverečný účet obce Dubová 2022 
o plnenie príjmov podľa kategórie 2022 
o plnenie výdavkov podľa kategórie 2022 

o stanoviská a správy kontrolórky obce p. Balejčíkovej. 

o ponuku spoločnosti EAM Slovakia s.r.o na energetický audit  
o informáciu z pracovnej porady zastupiteľstva ,kde sa prejednávala aj problematika 

energetického auditu budov, ktorý navrhla Finančná komisia 
 
1. Schválenie programu rokovania: 

Členovia komisie súhlasili s návrhom programu a rozhodli sa k nemu diskutovať elektronicky 
 
 
K bodu 2. priebeh rokovania 

Členovia komisie predložili v diskusii tieto pripomienky a otázky, na ktoré reagoval Obecný 
úrad: 

 
Kamil Džačovský  

 K 31.12.2022 obec eviduje pohľadávky na dani z nehnuteľnosti v sume 8 765,10 EUR. – ako 
sa bude riesit? 
 
stanovisko OÚ: 

p.Špačková: upomienky – splátková kalendáre – exekúcie.  
Veľká položka je napr. Agrolip na ktorú sú uvalené rôzne exukúcie (je to za roky od 
2015) 
 

 K 31.12.2022 obec eviduje pohľadávky za komunálny odpad FO v sume 2 968,83 EUR. – ako 
sa bude riesit? 
 
 stanovisko OÚ: 

p.Špačková: upomienky – splátková kalendáre – exekúcie 
 

 celkove hospodarenie obce za r2022 je + 649 tis €, z toho zisk zo skladky 646 tis €, tzn. bez 
skladky by bolo hospodarenie plus minus vyrovnane 
 
stanovisko OÚ: 

Áno 
 

 v kategorii prijmov 300, granty su polozky c 14 a 15 v sume 126,5 tis € - toto po uzavreti 
skladky nebude – pocita s tym vyhlad rozpoctov na buduce roky? 
 
stanovisko OÚ: 

p. Kirinovičová: Výhľadový rozpočet je len rozprávka, my vždy rátame to čo 
dostaneme a s tým hospodárime, nakoľko máme školstvo 
 

 nikde nevidim prispevok z enviromentalneho fondu za percentualnu mieru triedenia – nemame 
narok, neziadali sme, alebo envirofond zatial nespracoval podanu ziadost? 



 
stanovisko OÚ: 

p. Kirinovičová: Dostali sme 450,78€. Je to na str.6 pol. 14 záverečný účet 
 

 financne operacie kategoria 400 – neplnene cca 60 tis € - co pod to patri?, preco nizsie 
plnenie? 
stanovisko OÚ: 

p. Kirinovičová: Pretože sa nečerpalo z rezervného fondu 
 
 

 nevyčerpané prostriedky príspevku z poplatkov za uloženie odpadu podľa zákona č.587/2004 
Z.z. o Enviromentálnom fonde v z.n.p. v sume 126 022,52 EUR. – znamena to, ze to 
prepadlo? 
stanovisko OÚ: 

p. Kirinovičová: nič neprepadlo. Poplatky z envirofondu sa vylučujú z prebytku 
a čerpajú ďalší rok 

  
Ľubomír Krajčovič 

 Mám iba jednu otázku, či môže obec poveriť EAM sro manažérskym zastúpením bez 
výberového konania  
Stanovisko OÚ 
Zatiaľ ide iba o konzultáciu. Výberové konanie by sa konalo pri výbere dodávateľa v súlade so 
zákonom v závislosti od hodnoty zákazky. 

 
 
K informácii o energetickom audite 
prebehla telefonická konzultácia s p. Džačovským, ktorý je pripravený zúčastniť sa konzultácií 
s oslovenou spoločnosťou  
 
 
Uznesenie / záver / odporúčanie 
 

Finančná komisia odporúča predložiť materiály týkajúce sa záverečného účtu obce za rok 
2022 na schválenie zastupiteľstvu 
 
Ostatné témy programu budú podľa potreby diskutované na ďalších stretnutiach FK 

  
 
 
Zapísala: JUDr. Jozefína Žáková , predsedníčka 
 
 
Zápis overil    Kamil Džačovský .................................................... 
 
 
Prílohy zápisnice (Pozvánka s programom sú súčasťou zápisnice) 

1. Prezenčná listina – elektronická účasť 
2. pozvánka 

pozvanka FaMK - 
marec 23.doc  


